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Wniosek

Radnych oraz mieszkańców s«e?a Wieszki o uruchomienie linii autobusowej/bus z
Nakła do Bydgoqrcry przez Paterek, Wieszki, Tur. Mieszkańcy wnioskują o uruchomienie
w/w linił chociaż dwa razy dziennie.

Uruchomienie w/w linii autobusowej, pozwoli mieszkańcom Wieszek i okolicznych
wiosek, w sposób łatwy i szybki dostać się do Bydgoszczy. Mieszkańcy, którzy nie posiadają
własnego samochodu są wykluczeni komunikacyjnie. Pozostaje im tylko dojazd z Nakła, a jest
to wyzwanie, które zabiera dużo czasu. Mieszkańcy muszą korzystać z wizyt np.; lekarza
specjalisty, załatwianiu zwykłych codziennych spraw, a dzieci dentysty lub ortodonty .

Taka linia autobusowa na pewno jest potrzebna i oczekiwana przez mieszkańców. Tym
bardziej, że nie tak dawno autobusy PKS jeźdz% na tej trasie.
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